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Vertrouwen is goed, maar controleren is beter!
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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 19 september 2023, behandelend het
agendapunt 39 'Vaststellen Jaarstukken 2022',

Constaterende dat:

• De laatste maanden steeds meer en duidelijker wordt dat in onze stad en omgeving de gevolgen
van Pfas groter en groter zijn/worden;

• De Pfas-problematiek wijd en zijd is verspreid;
• Veel gebieden rondom Chemours meer vervuild zijn dan in eerste instantie werd aangenomen;
• Ons watervoorzieningsbedrijf Evides pal naast Chemours is gehuisvest en direct binnen de straal

van de uitstoot van Chemours zit.
• Het college tot op heden aangeeft geen verantwoordelijkheid/aansprakelijkheid voor zichzelf te

zien.

Overwegende dat:

• Ons drinkwater een belangrijke elementaire basisbehoefte is voor onze inwoners;
• Er altijd water uit de kraan komt vanzelfsprekend lijkt, maar dat dreigt steeds minder het geval te

zijn. De beschikbaarheid, benutbaarheid en kwaliteit van drinkwaterbronnen — grond- en
oppervlaktewater — staan steeds meer onder druk;

• Herziening van vergunningen voor industriele lozingen — waaronder Pfas— onvoldoende snel
gaat;

• De vergaande vervuiling in de omgeving geen geruststellende gedachte is voor de inwoners dat
ons drinkwater 'schoon' zou zijn;

• Er langs de Merwede grondwater is gewonnen voor de productie van drinkwater en het
drinkwaterbedrijf en RIVM onderzoek hebben verricht;

• We daarbij moeten vertrouwen op de onderzoeken en resultaten van het RIVM, maar onderzoek
van het RIVM eenzijdig is.

• De gemeente wel degelijk een zorgplicht naar haar inwoners heeft t.o.v. het grondwater en haar
daaruit voortvloeiende zorgplicht voor de openbare schone drinkwatervoorziening uit
de Drinkwaterwet.

Van mening zijnde dat:

• Een second opinion door middel van onafhankelijk onderzoek nodig is om meer duidelijkheid te
krijgen omtrent de daadwerkelijke kwaliteit van ons drinkwater.

Verzoekt het college / spreekt uit dat:



• Op korte termijn een gedegen en onafhankelijke second opion uit te laten voeren naar de
kwaliteit van ons drinkwater en aanwezigheid van ongewenste stoffen;

• De uitkomsten van dit onderzoek nog dit jaar te delen met de inwoners van onze stad;
• De kosten van het onderzoek te dekken uit het positieve jaarrekeningsaldo 2022.

En gaat over tot de orde van de dag.
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